
Årsmelding håndballgruppen  sesongen 2024/2025  

 

Styret: Inger Gjil  

Det har ikke vert noen formelle styremøter da det bare er en i styret. 

 

Vi har hatt trening for jenter 7/8 år fra ca oktober – mars.  

1 hovedtrener og 4 ekstra trenere. + en lagleder. 

Godt oppmøte i starten da va var rundt 21 jenter totalt. 

I slutten endte vi med 1 trener og 1 ekstra trener da flere barn sluttet midt i sesongen. 

Siste 4 ukene var det mindre og mindre barn som kom på trening.  

 

Turneringer :  

Vi var påmeldt med to lag i Intersports4 ( mini håndball)  

Og var med på 2 turneringer på Hundvåg og  Stavanger idrettshall. 

 

Aktivitet videre:  

Treningen ble avsluttet 1.mars da fotballsesongen startet tidligere enn antatt med 
turneringer.  

 

 

Håndballstyret ved / Inger  

 

 


